
Bijeenkomst Bewonersklankbordgroep iDOP Riel 

16 januari 2013 

 

Aanwezig: Jozef van der Corput (voorz.) 

                  Frans Loots 

                  Martin Hermans 

                  Toon Schellekens 

                  Ilse Hoeks 

                  Jan van Groenendaal (Weth. Gemeente) 

                  Inge Spijkers (gemeente) 

                  Hans van de Wiel (planbegeleider prov.) 

                  Cees de Jong (secr.) 

Afwezig:   Coen van Gorp (zonder bericht)  

 

Opening en mededelingen 

De voorzitter wenst eenieder een voorspoedig nieuw jaar, een jaar waarin het iDOP-project afloopt 

en waarin er nog veel afgewerkt dient te worden. 

Door Inge wordt melding gemaakt van rekeningen zoals die voor de verwendag. Deze zal door Inge 

per mail aan Jozef worden gezonden ter beoordeling. 

De Wethouder deelt mee dat het weilandje achter de kerk door de gemeente is verworven. Voor 

kerst is in klein comité (wethouder, Inge, Jozef en Cees) geëvalueerd over de stand van zaken van 

de projecten en de daaraan gekoppelde begroting. Er volgt een college-voorstel over mogelijke 

verschuivingen op basis van overschotten en tekorten. Deze verschuivingen binnen deelprojecten 

worden door de provincie, mits goed gemotiveerd, geaccepteerd. 

 

Notulen van 19 september 2012 

Tijdens de verwendag was het gezellig druk met ca. 65 deelnemers. Er blijven altijd opmerkingen 

over de dag en wie benaderd worden voor deze dag en deze discussie zal altijd blijven. In Riel is er 

vaak een effect van “als die persoon gaat, ga ik ook” en andersom. 

 

Evaluatie informatieavond inwoners van 14 november 2012 

Hoewel de opkomst wat tegen viel, was er sprake van een geslaagde avond met vooral positieve 

reacties. De formule van toelichting door leden van de werkgroepen, gevolgd door de gemeentelijke 

uitwerking daarvan, werkte uitstekend. De gepresenteerde voorstellen werden met instemming 

ontvangen. 

 

Stand van zaken projecten 

Het plan voor de inrichting van het Dorpsplein ligt er. Daarin is rekening gehouden met het 

volgens de norm benodigde aantal parkeerplaatsen. De herinvulling van de wanden van het plein 

(met daarvoor benodigde parkeerplaatsen), gaat -zoals het er nu uitziet- voorlopig nog niet door. De 

verwerving van het weiland biedt nu ook andere mogelijkheden. Het budget voor de inrichting van 

het Dorpsplein is wat krap en daar kan wellicht nog geschoven worden. 

Afgesproken wordt dat er nader overleg zal plaatsvinden, over eventuele optimalisering van de 

inrichting van het Dorpsplein en omgeving, tussen werkgroep (Wim Timmermans, Frans ,Cees) en 

gemeente (Inge, Jack Verschuren en Jeroen Klerks). 

Voor wat betreft versterken van de accommodaties heeft 19 november j.l. overleg plaats 

gevonden tussen SCAR, Inge van der Horst en de wethouders J. van Groenendaal en J. Sperber. 

Onder andere over de eigendom-situatie, het aanbesteden, exploitatiemogelijkheden etc. Er zijn 

afspraken gemaakt over een oriënterend gesprek met de belastingdienst over BTW e.d. Er zal een 

besluit moeten worden genomen over het wel of niet uitbreiden van de Leybron. Er is voor wat 

betreft de Leybron van alles in beweging. Zo is de bloedprikfunctie voor Riel behouden, zal 

waarschijnlijk de maaltijdbezorging via de Leybron gaan, extra ruimte voor dagopvang, zelfs 



wellicht om er te eten (vraag van Thebe) en het streven is er op gericht op werkdagen van 09.00 tot 

17.00 uur open te zijn. Er is ook een gebruikersraad die gevraagd wordt om initiatieven, omdat de 

Leybron niet organiseert maar faciliteert. Op maandagmorgen is Contourde Twern in de Leybron 

aanwezig voor ondersteuning van vrijwilligers en zij hebben ook steeds meer wensen. Hans van de 

Wiel merkt op dat dit ook elders wordt gedaan maar dat het vooral op organiseren aankomt. De 

suggestie wordt ook gedaan om bijv. het PGB in Riel te besteden. 

Hans van de Wiel vraagt naar het traject voor de eventuele uitbreiding van de Leybron. Volgens 

Frans worden nu stappen ondernomen om middelen bij elkaar te krijgen. We volgen de route en 

nemen de juiste stappen om het doel te bereiken.  

Door de klankbordgroep wordt aangegeven dat het ideaal zou zijn het besluit over de uitbreiding 

van de Leybron te nemen vóór de herinrichting van het Dorpsplein (na de Rielse kermis) in verband 

met noodzakelijk te verleggen leidingen. 

Voor de Brede School is 2013 een jaar van voorbereiding en de bouw kan beginnen in 2014. Door 

een extern bureau wordt gewerkt aan een visie-document, een programma van eisen, de 

stichtingskosten en exploitatie. In mei zal door de Raad een krediet worden gevoteerd en er zal in 

mei/juni een definitief plan zijn. De vraag is nu nog hoe breed de Brede School uiteindelijk zal zijn. 

Er wordt met name ingezet op kind-functies. Een werkgroep is gestart met het slaan van een brug 

tussen groepen kinderen. 

Factorum biedt, mede door een potje voor cultuur-educatie, activiteiten aan voor 3 leeftijdsgroepen. 

Laudi Brouwer werkt als coördinator voor brede scholen in Tilburg en brengt haar ervaring in en 

zegt dat de activiteiten in Riel goed lopen. Met name het hoofd van de school, Jan Smit, zorgt 

hiervoor. 

De verwendag van dit jaar vindt plaats op 10 oktober. 

Bij sportpark de Krim wordt gestreefd naar een totaal opgeknapt (nog parkeerplaats, verlichting) 

sportpark vóór het jubileumfeest. 

Het werk aan de entree's van Riel vordert. De fietsoversteekplaat over de Rillaersebaan is een 

belangrijke verbetering, de bomen zijn geplant. De aarden wallen ter hoogte van de Oude 

Trambaan, ter accentuering en als remmende elementen, worden door de klankbordgroep als 

minimaal beoordeeld. De suggestie wordt gedaan hier door middel van keerwanden veel meer 

volume te realiseren. 

Mede ter financiering van de gewenste kunstwerken (de Rielse Kaaien) bij de entree's wordt door 

de werkgroep ingezet op het verkrijgen van subsidie van de Heidemij (KNHM). Daarom heeft de 

werkgroep in november j.l. deelgenomen aan een vergadering van de werkgroep “communicatie” 

van Geniet in Goirle. Voor het projectplan dat ingediend moet worden, wordt ingezet op een 

innovatieve manier van informatie  verstrekken. Namelijk het door middel van QR-codes 

begeleiden van de wandelroutes/ommetjes in Goirle en Riel. 

Ter ondersteuning van het opstellen van het projectplan is door de “werkgroep entree's” vrij kort 

daarna een notitie opgesteld met uitleg en motivatie onder de noemer “Verbinding”. Deze notitie is 

ter kennisneming bij dit verslag gevoegd. 

Aan het Bels Lijntje, omgeving kruising met Zandeind, zullen 2 foto-panelen met uitleg worden 

geplaatst over vroeger, namelijk een met het oude Rielse station en een met het vroegere routehuisje 

aan het spoor. 

De mogelijkheid om het wandelwegennet uit te breiden met een korte directe verbinding tussen de 

toekomstige Brede School en de Leybron ( mede door het verwerven van het weiland achter de 

kerk) wordt in eerste instantie door de gemeente bekeken. Eventuele vervolgstappen zijn hiervan 

afhankelijk. 

Het Brabants Landschap heeft groen licht gegeven voor de aanleg voor een rolstoel-begaanbaar pad 

over de Regte Heide. Het gaat om de route dwars over de hei, vanaf het Riels Hoefke tot aan de 

Nieuwkerksedijk, net ten noorden van de golfbaan. Dit wordt voor Brabants Landschap mede 

ingegeven door de op stapel staande ontwikkeling tot natuurgebied van het gebied ten oosten van de 

Nieuwkerksedijk, ten noorden van de golfbaan. De beoogde route kan dan aansluiten op de 

wandelmogelijkheden in dat nieuw te ontwikkelen deel. De route is opgenomen  als project in de 



iDOP-rapportage. De gemeente zal voor de verdere detaillering, afstemming en noodzakelijke 

stappen, contact opnemen met beheerder Wim de Jong (Brabants Landschap). 

 

Rondvraag 

Toon Schellekens vraagt of het mogelijk is duidelijker aan te geven dat en wanneer de Leybron 

open is! Hier wordt op geantwoord dat de situatie belangrijk aan zichtbaarheid en kwaliteit zal 

winnen door de herinrichting van het Dorpsplein en zeker bij een serre-achtige uitbouw van de 

Leybron.  

 

De volgende bijeenkomst van de Bewonersklankbordgroep vindt plaats:                             

                            Woensdag 27 maart 2013 in de Leybron om 19.30 uur  

 

Cees de Jong (secr.) 

28 januari 2013 

 

  


